

## Green Banking 綠色銀行綜合戶口將停止服務

恒生銀行致力為客戶提供多元化的銀行及財富管理服務，不時會作檢視和調整業務策略，以配合客戶不斷轉變的需求。優進理財為客戶提供數碼化銀行服務，除了全面的理財產品服務，亦不設低額結存服務費。我們相信優進理財能為大學生提供比Green Banking更合適的服務。因此本行將於2021年12月31日起停止Green Banking服務，並將於2021年11月29日至2021年12月18日期間安排所有現有Green Banking綜合戶口客戶自動提升至優進理財或調整至其他合適戶口級別。有關最新綜合戶口章則及服務費用簡介詳情，請細閱附註。

如有任何查詢，請親臨分行或致電客戶服務熱線2822 0228。

2021年10月

附註：

1. 有關本行之最新綜合戶口章則，請瀏覽 [hangseng.com/zh-hk/personal/ia-tnc/](https://hangseng.com/zh-hk/personal/ia-tnc/)。
2. 有關本行財富管理及個人銀行業務之最新服務費用簡介，請瀏覽 [hangseng.com/zh-cn/personal/bank-service-charges/](https://hangseng.com/zh-cn/personal/bank-service-charges/)。

## Discontinuation of Green Banking Service

Hang Seng Bank is committed to offering a comprehensive array of banking and wealth management services, and we will review and fine-tune our business strategy from time to time to meet the evolving needs of our clients. Preferred Banking providing customers digital banking services with all-rounded services without charging a below balance fee. We believe that Preferred Banking can better serve university students than Green Banking, therefore the Green Banking service will be discontinued with effect from 31 December 2021. In the meantime, all existing Green Banking Accounts will be upgraded to Preferred Banking or transferred to other appropriate account types automatically between 29 November 2021 and 18 December 2021. Please refer to the latest Integrated Account Terms and Conditions and the Bank Tariff Guide in the Remarks below.

For any enquiries, please visit our branch or call our Customer Service Hotline at 2822 0228.

October 2021

Remarks:

1. For the Bank's latest Integrated Account Terms and Conditions, please visit [hangseng.com/en-hk/personal/ia-tnc/](https://hangseng.com/en-hk/personal/ia-tnc/).
2. For the Bank's latest Tariff Guide for Hang Seng Wealth and Personal Banking services, please visit [hangseng.com/en-hk/personal/bank-service-charges/](https://hangseng.com/en-hk/personal/bank-service-charges/).